

Cabast®

COMPOSITION:

Each 1 mL of Cabast® contains levocabastine hydrochloride equivalent to 0.5 mg levocabastine.

Preservative: Benzalkonium chloride 0.015%.

PROPERTIES:

Cabast® is an ophthalmic suspension for levocabastine hydrochloride, a potent, selective histamine H1-receptor antagonist.

PHARMACOKINETICS:

The amount of systemically absorbed levocabastine after therapeutic ocular doses is low.

INDICATIONS:

Cabast® is indicated for the temporary relief of the signs and symptoms of seasonal allergic conjunctivitis.

CONTRAINDICATIONS:

Cabast® is contraindicated in persons with hypersensitivity to any of its components.

DOSAGE & ADMINISTRATION:

How to use the eye drops:

- Shake the bottle well before using.
- Tilt the head back and, pull the lower eyelid away from the eye to make a space.
- Drop the medicine into this space.
- Do not blink. Keep the eyes closed for 1 or 2 minutes.
- Apply light pressure to the inside corner of your eye (near your nose) after each drop.
- If you think you did not get the drop of medicine into your eye properly, use another drop.

The recommended dosage is:

- Adults and children 12 years of age and older: 1 drop in each eye 4 times a day.
- Children up to 12 years of age: Use and dose must be determined by your doctor.

PRECAUTIONS:

- For topical use only. Not for injection.
- Pregnancy Category C: Levocabastine should be used during pregnancy only if the potential benefit justifies the potential risk to the fetus.
- Tell the doctor if you are breast-feeding a baby.
- Do not touch the applicator tip to any surface (including the eye), and keep the container tightly closed.
- Do not use if the suspension has discolored.
- If you miss a dose of this medicine, use it as soon as possible, then go back to your regular dosing schedule.
- If your symptoms do not improve within 3 days or if your condition becomes worse, check with your doctor.
- Do not wear contact lenses during therapy with this medication. Contact lenses can be used again after therapy with levocabastine has ended.

SIDE EFFECTS:

The side effects that may occur while using this drug include: burning, stinging, or irritation of the eyes; watering, itching, or redness of the eyes; blurred vision; dry or puffy eyes; headache; nausea; rash; or fatigue. Continue to use levocabastine and talk to your doctor if you experience any of those side effects.

OVERDOSAGE AND TREATMENT:

An overdose of this medication is unlikely to occur. If the drops have been ingested, drink plenty of fluid and seek a medical care.

STORAGE CONDITIONS:

Store at room temperature (15° - 30°C), in an up right position.

Protect from freezing. Discard 1 Month after opening.

PACKAGE: 2.5 or 5 mL in plastic dropper bottle.



Le 006

Rev. No.: 11411

THIS IS A MEDICAMENT
<ul style="list-style-type: none">- The medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instruction is dangerous for you.- Follow strictly the doctor's prescription, the method of use and the instructions of the pharmacist who sold the medicament. The doctor and the pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.- Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.- Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.
KEEP THE MEDICAMENT OUT OF THE REACH OF CHILDREN

Council of Arab Health Ministers

Arab Pharmacists Association

DIAMOND PHARMA – Damascus suburb – Syria

كاباست

التركيب:

يحتوي كل ١ مل من كاباست على ليفوكاباستين هيدروكلورايد ما يعادل ٠,٥ ملغ ليفوكاباستين.
المادة الحافظة: بنز الكونيوم كلورايد ٠,٠١٥٪.

خواص المستحضر:

كاباست هو معلق عيني ليفوكاباستين هيدروكلورايد، وهو حاصر انتقائي قوي لمستقبلات الهيستامين H1.

الحركية الدوائية:

تكون كمية الليفوكاباستين المتصلة جهازياً قليلة بعد تطبيق الجرعات العلاجية موضعياً في العين.

الاستجابات:

يوصف كاباست للتخلص المؤقت من العلامات والأعراض المرافقة لالتهاب الملتحمة التحسسي الفصلي.

مضادات الاستطباب:

لا يستخدم الكاباست لدى المرضى الذين يعانون من فرط حساسية تجاه أي من مكونات الدواء.

الجرعة وطريقة الاستعمال:

كيفية استعمال القطرة العينية:

- خض العبوة جيداً قبل الاستعمال.

- أمل رأسك إلى الخلف، واسحب الجفن السفلي بعيداً عن العين لتشكيل فراغ.

- قطر الدواء في هذا الفراغ.

- لا ترف عينيك، وابتعها مغلقتين لمدة ١ - ٢ دقيقة.

- اضغط على الزاوية الداخلية للعين (بجوار الأنف) بشكل خفيف بعد كل قطرة.

- إذا شعرت بأن القطرة لم تدخل إلى عينك بشكل مناسب، قطر قطرة أخرى.

الجرعة المنصوح بها:

- البالغون والأطفال أكبر من ١٢ سنة: قطرة واحدة في كل عين ٤ مرات في اليوم.

- الأطفال حتى عمر ١٢ سنة: يتم تحديد العلاج والجرعة من قبل الطبيب.

احتياطات الاستعمال:

- معد للاستخدام الموضعي فقط، غير معد للحقن.

- يصنف من أدوية الحمل C، لذلك يستخدم الليفوكاباستين أثناء الحمل فقط إذا كانت الفائدة المرجوة منه تفوق المخاطر المحتملة على الجنين.

- أخبري الطبيب إذا كنت ترضعين طفلاً.

- تجنب لمس رأس القطارة لأي سطح (بما فيها العينين)، وأبقِ العبوة محكمة الإغلاق.

- لا تستعمل المعلق في حال تغير لونه.

- إذا نسيت جرعة ما افطر فور تذكرك لها، ثم أكمل الجرعات الأخرى بشكل منظم وفق المعتاد.

- استشر الطبيب، إذا لم تتحسن الأعراض خلال ٣ أيام أو إن ساءت حالتك.

- لا تستعمل العدسات اللاصقة أثناء العلاج بهذا المستحضر، ويمكن إعادة استعمال العدسات اللاصقة بعد انتهاء العلاج بالكاباست.

التأثيرات الجانبية:

تشمل التأثيرات الجانبية التي قد تحدث أثناء استخدام هذا الدواء: حرقة، لسع أو تحريش في العينين؛ دُماع، حكة أو احمرار العينين؛ تشوش الرؤية؛ جفاف أو انتفاخ العينين؛ صداع؛ غثيان؛ طمغ؛ أو تعب. استمر باستخدام الكاباست وأخبر الطبيب إذا عانيت أي من هذه الأعراض.

تأثير زيادة الجرعة ومعالجتها:

من غير المتوقع حدوث فرط جرعة مع هذا الدواء. إذا تم ابتلاع هذا المستحضر، تناول كمية وافرة من السوائل واطلب مساعدة طبية.

شروط الحفظ والتخزين:

يحفظ في درجة حرارة الغرفة (١٥ - ٣٠°م) بشكل شاقولي، تجنب تجميد المستحضر.

تخلص من العبوة بعد مرور شهر على فتحها.

التعبئة وشكل العبوة:

عبوة بلاستيكية ذات قطارة تحوي ٢,٥ أو ٥ مل.

إن هذا الدواء
- الدواء مستحضر يؤثر على صحتك، واستهلاكه خلافاً للتعليمات يعرضك للخطر.
- اتبع بدقة وصفة الطبيب وطريقة الاستعمال المنصوص عليها، وتعليمات الصيدلاني الذي صرفها لك، فالطبيب والصيدلاني هما الخبيران بالدواء ونفعه وضره.
- لا تقطع مدة العلاج المحددة من تلقاء نفسك.
- لا تكرر صرف الدواء بدون وصفة طبية.
لا تترك الأدوية في متناول أيدي الأطفال

اتحاد الصيادلة العرب

مجلس وزراء الصحة العرب

شركة دياموند فارما - ريف دمشق - سوريا